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Abstract (en)
Foaming apparatus for producing construction foam, in particular prefabricated foam for the production of porous concrete (foamed concrete) and
factory-mixed fresh mortar, with a mixing device for a water/foaming agent mixture, a pump, a compressed-air source and a foam hose which can be
connected to the foaming chamber and has a closure element, with a valve block (4) with connections (8, 10) for the water/foaming agent mixture
supplied by a pump (1) and the compressed air and also with an expansion nozzle (14) at the discharge end for foaming, to which the foam hose
(15) can be connected. <IMAGE>

Abstract (de)
Schaumgerät zur Herstellung von Bauschaum, insb. vorgefertigtem Schaum für die Herstellung von Porenbeton (Schaumbeton) und
Werk-Frischmörtel, mit einer Mischeinrichtung für ein Wasser-Schaummittelgemisch, einer Pumpe, einer Druckluftquelle und einem an die
Aufschäumkammer anschließbaren Schaumschlauch mit einem Verschlußglied, mit einem Ventilblock (4) mit Anschlüssen (8,10) für das von einer
Pumpe (1) zugeführte Wasser-Schaumbildnergemisch und die Druckluft sowie mit einer ausgangsseitigen Expansionsdüse (14) zum Aufschäumen,
an welche der Schaumschlauch (15) anschließbar ist. <IMAGE>
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